

## 裘錦秋中學(屯門)

### Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

#### 家長通告 2024-2025/277 青少年擁抱情緒計劃日營活動

敬啟者:

為增强學生察覺及表達想法和情緒的能力、培養學生對群體的歸屬感及連繫感,以及提高學生處理壓力的能力及抗逆力,促進學生的心靈健康,本校現安排學生到香港基督教女青年會梁紹榮度假村進行日營活動。有興趣的同學請於 3 月 12 日或以前填妥回條,以便學校作出安排,活動詳情如下:

日 期: 3月30日(星期日)

集合時間 : 早上8時45分集合地點 : 學校兩天操場

活動地點 : 香港基督教女青年會梁紹榮度假村(大嶼山南區 職石灣 10A)

費 用: 全免

解散時間: 下午5時

解散地點 : 學校雨天操場 服 飾 : 整齊運動服

注意事項 : (1)獲取錄同學將於3月17日或以前將另行收到取錄通知的通告

(2) 請額外帶備一套替換衣物

(3) 自備飲用水、防曬用品、防蚊用品、雨具及少量金錢

(4)活動將安排旅遊巴往返,請同學務必準時出席,逾時不候

如有查詢,請致電 2461 1555 與張萍老師聯絡。

此致 貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年三月五日



### 裘錦秋中學(屯門)

#### Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

# Parents' Circular 2024-2025/277 Youth Emotional Embracing Day Camp Activity

Dear Parents/ Guardians,

To enhance students' ability to perceive and express their thoughts and emotions, foster a sense of belonging and connection within the group, and improve students' stress management skills and resilience, we are inviting students to participate in the captioned activity. Please complete the e-notice reply slip below by 12 March 2025. Details of the activity are as follows:

Date: 30 March 2025 (Sun)

Gathering Time: 8:45 a.m.

Gathering Location: Covered Playground

Activity Location: HKYWCA Sydney Leong Holiday Lodge

Fee: Free

Dismissal Time: 5:00 p.m.

Dismissal Location: Covered Playground

Dress code: PE Uniform

Remarks:

- (1) Shortlisted students will be informed in another Parents Circular by 17 March.
- (2) Please bring an additional set of change of clothes.
- (3) Bring your own drinking water, sunscreen, insect repellent, rain gear, and a small amount of money.
- (4) Transportation will be provided by coach. Students are required to arrive on time, as we will not wait for latecomers.

Should you have any enquiries, please contact Miss Cheung Ping at 2461 1555.

Yours faithfully, Chan Yuet Ping Principal

5 March 2025